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Valberedningens förslag Svenska Rugbyförbundets Årsmöte 2025  
och presentation av kandidater 

Valberedningen för Svenska Rugbyförbundet (SRF) har arbetat intensivt med att ta fram ett 

förslag till styrelse, disciplinnämnd och revisorer inför det kommande årsmötet. 

Valberedningen har genomfört ett antal träffar med medlemmarnas företrädare och styrelser. 

Vi har även deltagit i SRF utvecklingskonferens i februari där vi träffade många aktiva inom 

SRF. Baserat på de nomineringar och tips, som vi har fått, har vi varit i kontakt med många 

och det finns ett stort intresse för svensk rugby. Det är dock en utmaning att finna de som 

har tid och möjlighet. Vi är därför väldigt glada att vi har kommit fram till vad vi ser som ett 

bra förslag.  Förslaget är baserat på en noggrann utvärdering av kandidaternas kompetens, 

erfarenhet och engagemang för rugby i Sverige. Vi har även strävat efter en mångfald i ålder, 

kön, distrikt och klubbar. 

Vi väljer att bibehålla styrelsens storlek och hoppas att det ska bidra till att styrelsen får bättre 
förmåga att leda och organisera förbundets arbete. Att vi utanför förbundsstyrelsen engagerar 
oss i kommittéer tror vi är en förutsättning för att styrelsen ska lyckas i sitt uppdrag.Vi hoppas 

att detta förslag till SRF styrelse kommer att bidra till att stärka och utveckla rugby i Sverige. 

Vi föreslår att styrelsen ska bestå av ordförande, kassör och tre ledamöter. 

För svensk rugby, 
Valberedningen 2024-25 
Patrik Hillelson, Sanna Holm och Francois Dubos 
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Din yrkesbakgrund 
Jag har arbetat inom olika branscher, efter KTH, var det IT, sedan Stål och därefter 
Återvinning/Miljö. Jag har genom åren arbetat inom många olika områden; projektledning, 
logistik, inköp och försäljning. Merparten av min karriär har jag arbetat som marknads- och 
försäljningschef. Den röda tråden har varit utveckling. Under åren har jag också suttit i 
företagsledningar samt många styrgrupper. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag började spela rugby 1978. I tonåren slutade jag med både fotboll och hockey men saknade 
efter en tid lagidrotten. En kompis som spelade rugby föreslog att jag skulle testa, det gjorde jag 
och fastnade. 1984/85 tog jag ett sabbatsår från studierna på KTH då jag fick möjlighet att spela 
i Skottland. Richie Dixon som då var förbundskapten för svenska landslaget tog över mig till sin 
klubb i Glasgow, vilket var ett otroligt lärorikt år. Jag har även spelat i landslaget och är ”stor 
grabb”. I övrigt har jag hållit på med idrott i hela mitt liv, allt från Fotboll, hockey och 
utförsåkning. Jag har även varit tränare och lagledare i mina söners fotbolls- och hockeylag när 
de växte upp. Men som sagt, sporten jag verkligen fastnade för var Rugby. 

Föreningsmässigt har jag suttit i disciplinnämnden under ett par perioder. För närvarande är jag 
inne på min 4:e säsong som lagledare för Stockholm Exiles Herrar. Jag var också tidigare 
ordförande för Exiles under 4 år. 

Varför kandiderar du? 
Kort svar: Jag vill bidra till att utveckla Rugbyn i Sverige och ge tillbaka något av det rugbyn har 
givit mig. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 
Med min yrkesmässiga bakgrund och lång erfarenhet av rugby, både på och av planen, vill jag 
bidra till att utveckla svensk rugby tillsammans med såväl styrelse som alla föreningar. 
Långsiktigt tror jag att det absolut viktigaste för rugbyn i Sverige är att fortsätta arbetet med att 
utveckla barn- och ungdomsrugbyn, samt att få fler klubbar med bred verksamhet. 

  

Henrik Skogh, Stockholm 

Ordförande 2025-2026 (fyllnadsval 1 år)  

Stockholm Exiles RFC 

Valberedningens motivering 

Henrik har en lång och välmeriterad rugbykarriär som spelare, i olika klubbroller 
och som förtroendevald i förbundet. Han har även haft många roller i affärslivet 
som kommer vara till stor nytta för en ordförande av Svenska rugbyförbundet. 

Valberedningens bedömning är att Henrik har den kompetens både från rugby 
och arbetslivet som SRF behöver för att driva Svensk rugby framåt. Vi anser att 
Henrik kommer att tryggt kunna leda arbetet att säkra Svensk rugbys tillväxt. 
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Din yrkesbakgrund 
Min yrkesbakgrund är bred och varierad. Jag har arbetat med allt från skogshuggare till slaktare 
och vidare som habiliteringspersonal på gruppboende. Sedan 2014 har jag arbetat fackligt på 
heltid för Kommunal. Både som regionalt fackligt ombud och som regionalt skyddsombud och 
sedan 2018 har jag arbetat som ombudsman. Mitt arbete som ombudsman har primärt handlat 
om att genomföra intresse- och rättstvisteförhandlingar, teckna kollektivavtal samt genomföra 
olika utbildningar för förtroendevalda och stötta dem i deras uppdrag. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag började spela rugby för Uppsala Rugby FC i mitten av 90-talet. Min spelarkarriär avtog på 
grund av yrkesmässiga och föreningsrelaterade uppdrag. Sedan 2010 har jag haft flera politiska 
uppdrag på lokal och regional nivå, samt styrelseuppdrag i olika sammanhang, inklusive 
politiska, fackliga och som ordförande i lokala hyresgästföreningen. 

Varför kandiderar du? 
Den erfarenhet och de värderingar som rugbygemenskapen har gett mig är något som jag vill ge 
tillbaka. Jag ser uppdraget som en möjlighet att använda mina färdigheter och erfarenheter för 
att bidra till förbundets utveckling. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 
Jag tror att mina erfarenheter från föreningslivet och styrelsearbete kan bidra med att utveckla 
förbundsstyrelsens organisation och ledarskap. 

  

Anders Blixt, Uppsala 

Kassör 2025-2027 (omval)  

Uppsala RFC 

Valberedningens motivering 

Anders har en lång erfarenhet av styrelsearbete inom olika delar av 
civilsamhället, främst utanför idrottsrörelsen. Det tillsammans med hans 
nuvarande arbete som ombudsman ger honom en hög kompetens i 
föreningslära och förståelse för styrningen i den ideella världen. Han har 
med sig erfarenhet från att vara förtroendevald och samverka med 
tjänstemän och från att vara tjänsteman som ska samverka med 
förtroendevalda. Hans kompetens inom det arbetsrättsliga stärker också 
styrelsens roll som arbetsgivare. 

Valberedningens bedömning är att Anders med stor tydlighet under 2024 
visat på sitt engagemang för Svensk rugby när han fått vara både sf. 
ordförande och kassör. Vi ser att han kommer kunna fortsätta detta i rollen 
som kassör. 
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Din yrkesbakgrund 
Mitt namn är Ellen Nilsson, jag är 28 år gammal och bor i Växjö där jag för närvarande spelar 

för Wexiö Rugby Klubb. Här har jag varit aktiv spelare sedan jag först kom i kontakt med rugby 

hösten 2021. 

Till vardags jobbar jag inom socialtjänsten. På min arbetsplats sitter jag i lokalstyrelsen för 

facket och innehar rollen som kontakt- och skyddsombud. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Efter många (för många) år utan idrott i mitt liv längtade jag tillbaka till lagsport och fann lyckan i 
rugby.  

Jag sitter för närvarande i styrelsen som ledamot och vice ordförande i Wexiö Rugbyklubb. Har 
även tidigare haft rollen som sekreterare.  

Varför kandiderar du? 
Jag kandiderar för att jag dels vill bidra till att utveckla svensk rugby, dels för att jag vill vara 

med och se till hela rugby-Sveriges behov. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 
Jag vill bidra till att hela rugby-Sverige ska utvecklas och må bra. Från norr till söder, stora 

och små klubbar.  

  

Ellen Nilsson, Växjö 

Ledamot 2025-2026 (nyval, fyllnadsval 1år) 

Wexiö Rugbyklubb 

Valberedningens motivering 

Ellen drivs av att föra rugbyn framåt och hennes engagemang i idrotten är 
stort där hon på hemmaplan hjälper till att bygga upp damsidan och nu har 
siktet även inställt på att utöka ungdomssidan. 

Hon har erfarenhet från styrelsearbete i olika sammanhang och hennes 
idrottsliga engagemang tillsammans med hennes arbetslivserfarenhet tror vi 
kommer att göra henne till ett tryggt tillskott i förbundsstyrelsen.  

. 
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Din yrkesbakgrund 
Bor på en gård utanför Enköping tillsammans med fru och 3 söner mellan 20 och 11 år, där en 
spelar rugby i P18. Livsmedelsagronom, med fokus inom kött. Efter drygt 20 år inom kött- och fast 
food branschen jobbar jag nu som ansvarig för inköp och kvalitet inom Burger King Scandinavia 
(Sverige, Norge, Danmark). Vid sidan av, har vi också ett mindre företag där vi säljer slakt- och 
styckningsknivar. Tillsammans med några ungdomsvänner har jag ett band med en touch av 80-
talet – 1984 – med ett gäng egna låtar på Spotify. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Min rugbyerfarenhet är det jag har snappat upp under de 8 år som ena sonen har spelat rugby 
samt de 5 år som jag har suttit i styrelsen inom Enköpings Rugbyklubb. Har suttit i styrelsen för 
ERK Ungdom sedan 2019, först som ordförande och nu som sekreterare. Satt som vice 
ordförande i ERK mellan 2019 – 2023. Däremot mycket bra på att anordna USM i Rugby de 
senaste tre åren, vilket har varit en stor förtjänst för de ungdomar i Sverige som spelar rugby. 

Varför kandiderar du? 
Jag fick en förfrågan och efter lite betänketid så tänker jag att det är bättre att vara med och 
försöka påverka utvecklingen av rugby i Sverige än att sitta bredvid och ha synpunkter som inte 
kommer förbundet till gagn. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 

Sedan jag kom in i rugbyn har jag ansett att våra värdeord är mycket bra och viktiga. Målet är att 
de alltid ska genomsyra olika projekt och beslut som tas. Om inte annat, vill jag vara med och 
bidra med att SRF verkar enligt dem. Rugbysverige behöver bättre kommunikation, dels internt till 
respektive region och klubb, och dels externt för att försöka utveckla rugby som sport i Sverige. 
Jag vill bidra med ett neutralt synsätt där vi fokuserar på att växa sporten totalt sett i Sverige, där 
vi fokuserar på att få in fler ungdomar. 

 

  

Patrik Holm Thisner, Enköping 

Ledamot, 2025-2027 (nyval) 

Enköping Rugbyklubb Ungdom 

 

Valberedningens motivering 

Patrik har en god förmåga till struktur och är en bra administratör vilket han 
bland annat visat i styrelsen för ERK ungdom och som arrangör av ett antal 
Ungdoms-SM 

Patrik har som suppleant under 2024 fått en bra insikt i styrelsens arbete 
och känner att han vill bidra mer till detta genom att nu kliva in som ledamot. 
Valberedningen är därför glada att kunna föreslå honom som ledamot! Vi är 
säkra på att han kommer kunna bidra bra till styrelsen.  
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Din yrkesbakgrund 
Mitt namn är Sara Hallqvist och jag är 23 år gammal och bor just nu i Karlstad men kommer 
ursprungligen från Borås. Jag flyttade till Karlstad för att studera till lärare och jag är nu inne på 
min sista termin och börjar förhoppningsvis arbeta som lärare till hösten. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag har snart 9 års erfarenhet av att spela rugby där jag har spelat 5 år i Borås rugby och snart 4 
år i Karlstad rugby. Dessutom har jag erfarenhet av föreningsarbete då jag suttit som sekreterare 
för Borås rugby och som suppleant och nu vice ordförande i Karlstad rugby. Således har jag 
perspektiv som både spelare och styrelsemedlem.  

Varför kandiderar du? 
Därför att jag vill vara med och utveckla rugbyn så att fler lär sig om sporten och får möjlighet att 
testa den. Jag vill vara med för att kunna göra skillnad och arbeta för att sporten ska bli större i 
Sverige. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 
Med mina erfarenheter som spelare i mindre föreningar hoppas jag kunna bidra med mina 
perspektiv som förhoppningsvis kan utveckla rugbyn även i de små föreningarna. Med mina 
erfarenheter från styrelsearbete hoppas jag kunna bidra med engagemang och utveckling av 
förbundet. 

  

Sara Hallqvist, Karlstad 

Ledamot 2025-2027 (nyval) 

Karlstad Rugbyklubb 

Valberedningens motivering 

Sara har spelat rugby i flera år i mindre föreningar och kommer med 
perspektiv på vad just mindre föreningar kan ha för behov i 
rugbysammanhang. Hon har erfarenhet av styrelsearbete och hennes 
studier till lärare tror vi kommer att komma väl till pass i förbundsstyrelsen. 
Sara ökar också åldersspannet i styrelsen vilket vi tror är positivt. Hon 
brinner för sporten och vill få rugby att växa så fler kan få chans att testa på, 
små föreningar kan växa och att utöka rugbykartan i Sverige.  
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Din yrkesbakgrund 
Till vardags är jag skötare på en akut psykiatrisk slutenvårdsavdelning. Jag jobbar även med 
utbildning där jag utbildar i NU sjukvården i terapeutiskt möte med aggression. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Kom in i rugby för 9 år sedan när sonen började spela. Är medic för Spartacus herrseniorer och 
en av två utbildare i Sverige i First Aid in Rugby. 

2022 blev jag invald som ledamot i förbundsstyrelsen och har där framför allt arbetat med 
players welfair och dopingfrågor. Innan dess satt jag också i Tävlingskommitté för förbundet och 
det senaste året har jag även bidragit i det arbetet. 

Varför kandiderar du? 
Jag vill fortsätta arbetet med de frågor jag brinner för, antidoping och players welfare. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 
Vill bidra med positiv utveckling och få rugbyn och växa i Sverige. 

 

  

Monica Häljestig, Göteborg 

Suppleant, 2025-2026 (omval) 

Spartacus RUFC 

Valberedningens motivering 

Monica upplevs neutral i sitt arbete och under åren i styrelsen bidragit i 
flera olika frågor. Förutom det hon mest brinner för har hon exempelvis 
under det senaste året klivit in i arbetet mycket med tävlingsfrågor och varit 
en räddning för att säkra TKs funktion. Detta i tillägg till styrelsearbetet.  

Vi i valberedningen är glada att Monica kan tänka sig stanna ett år till som 
suppleant för att säkra kontinuitetet och förmåga i styrelsen.  
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Din yrkesbakgrund 
My name is Harry O’Reilly and I am 24 years old. I am from Ireland but moved to Umeå in 2021 to 
pursue an opportunity working with a company called Brännland Iscider AB. I worked there as the 
‘winery manager’ and have been doing so for almost 4 years. Before moving to Umeå I completed 
my Bachelors Degree in Microbiology at Athlone Institute of Technology. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
I started my rugby journey at 6 years of age playing with our local team Mullingar RFC all the way 
up until u17s. During this time, I played in Leinster development teams from u15s – u17s. In 
addition, I captained our club team to the u16s Leinster title during this period. When I turned 
17, I was given the opportunity to pursue playing in the Connacht development system instead 
of Leinster since there were more openings. This meant I moved to Buccaneers RFC, a Division 
1B AIL club at the time and played u18s-u20s before playing 3 full senior seasons with them. 
During this time, I also played in the Connacht u19s and u20s teams while spending time 
developing in the academy as a loose head prop. After making the move to Umeå, I have been 
doing my best to pass on as much of my experiences and ideas to help grow the rugby club in 
Umeå where I am club president/coach this season. 

Varför kandiderar du? 
I think that I should be considered as a candidate this year because a new perspective seems to 
be what Swedish rugby is needing at the moment. I believe I am competent and efficient at 
getting things organised and done, plus rugby has been a strong passion for me my whole life 
and I want to display that passion for the sport of rugby by investing in the current and next 
generation of rugby players in Sweden. In Ireland, rugby always represented great values and 
had high standards for the clubs involved which I would love to bring into Swedish rugby. 

Vad vill du bidra med om du blir vald? 
If I am elected, I will walk the walk and not just talk to talk. Action is what I will make a strong 
effort to bring to the board. In addition, I look forward to hearing the other perspective’s from the 
board members and working together towards the same end goal. Finally, I will work actively to 
bring excitement into the game, rugby is an amazing game and it is important that as a board we 
do not allow incompetence and poor communication taint the efforts that we put in. Instead, 
work together and have fun which will ultimately lead to great results. 

  

Harry O’Reilly, Umeå 

Suppleant, 2025-2026 (nyval) 

IKSU Rugby 

 

Valberedningens motivering 

Harry har en lång erfarenhet från rugby som spelare i Irland och senast att 
bygga upp en klubb i Sverige där han sitter i styrelsen i den nordligaste 
rugbyklubben vi har i dagsläget. Detta, tillsammans med hans driv, ger 
utmärkta kunskaper och perspektiv för styrelsen genom att både veta 
mycket om vad rugby är i en stor rugbynation, samtidigt med utmaningen 
att bygga en klubb och lag med flera timmar till närmaste motstånd.  
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Din yrkesbakgrund 
Jag heter Per Gjörloff, 46 år gammal. Delar min tid mellan huset på Gotland, Kalmar där vi har en 
lägenhet samt jobbet i Karlskrona. Vem vet, kanske det startas upp rugby på Gotland igen efter 
några års dvala? 

Jag jobbar till vardags som förvaltningschef i Karlskrona kommun med ansvar för kultur- och 
fritidsförvaltningen. Uppdraget innefattar verksamheterna bibliotek, allmänkultur, kulturskola, 
stöd till föreningsliv, idrott och anläggningar. Förvaltningen har 107 medarbetare och en budget 
på drygt 180 miljoner kronor och jag arbetsleder direkt tre avdelningschefer och tre strategiska 
medarbetare inom kvalitet och utveckling, kultur och världsarv. Vi hanterar runt 80 
bokningsbara objekt, samt har en SHL-godkänd hockeyarena samt en nybyggd 
evenemangsarena för 2500 personer mitt i centrala Karlskrona där vi har konserter samt att det 
spelas handboll på högsta nivå.  

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag har ett långt förflutet inom svensk rugby, i uppdrag från förening till förbundsstyrelsen, även 
om jag idag inte är aktiv inom sporten. De senaste uppdragen var bland annat för Smålands 
Rugbyförbund, och som lekmannarevisor 2020 till hösten 2021. 

Varför kandiderar du och varför är du en bra kandidat till uppdraget? 
Det jag hoppas kunna bidra med är att guida den nya styrelsen, framför allt inom styrning och 
ledning. För mig handlar uppdraget som lekmannarevisor kanske främst om proaktivitet och 
vara bollplank i lednings-, styrnings- och kommunikationsfrågor, särskilt det som rör styrelsens 
arbete. Jag för hellre dialog och jobbar med självreflektioner, än direkta pekpinnar. Man måste i 
den här rollen ha viss förståelse för att styrelsearbetet är baserat på frivillig tid, och att de 
ledningssystem som används måste vara enkla att förstå och hantera. Som Skatteverket en 
gång hade som slogan: Det ska vara lätt att göra rätt. Den andan vill jag ska prägla förbundets 
ledning och styrning, och hoppas kunna bidra med.  

  

Per Gjörloff, Visby 

Lekmannarevisor, 2025-2026 (omval) 

Mulde Varpaklubb 

Valberedningens motivering 

Per har under 2024 varit lekmannarevisor tillsammans med Allan, som de 
även har varit under ett antal tidigare år. Per har många års erfarenhet som 
ideell organisationsledare och arbetar inom offentlig förvaltning som har 
stora krav på ordning och reda. Dessa två meriter gör honom väl rustad för 
uppdraget som lekmannarevisor där han kan och vill stödja styrelsen i 
deras arbete. 
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Din yrkesbakgrund 
Jag är född 1963, gift sedan många år och har tre vuxna barn, varav 2 spelar rugby för Exiles. Jag 
har en mycket lång erfarenhet såsom Controller och ekonomichef och har idag affärsintressen i 
Sverige, Finland och Frankrike. Arbetar dessutom åt Viaplay som rugbykommentator och hjälper 
Viaplay med att få in mer rugby på kanalen. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag började spela rugby för Stockholm Exiles 1977 och slutade spela 2000. Jag har också spelat 
för Svenska landslaget i 7-manna. 
Jag är ordförande i Exiles sedan 12 år tillbaka och har tidigare varit ordförande i Stockholms 
rugbyförbund samt lekmannarevisor åt Svenska Rugbyförbundet. Under det senaste året har jag 
också lett arbetsgruppen som arbetar med att kartlägga Svensk Rugby (uppdrag beslutat av 
årsmötet 2023). 

Varför kandiderar du och varför är du en bra kandidat till uppdraget? 
Med min yrkesbakgrund tillsammans med exempelvis det senaste uppdraget med 
kartläggningen kan jag stödja styrelsen i deras arbete för att bidra till positiv utveckling av svensk 
rugby. 

  

Allan Mabon, Stockholm 

Lekmannarevisor, 2025-2026 (omval) 

Stockholm Exiles RFC 

Valberedningens motivering 

Allan har under 2024 varit lekmannarevisor tillsammans med Per, som de även 
har varit under ett antal tidigare år. Han har en lång erfarenhet av svensk rugby på 
olika sätt. Detta tillsammans med hans yrkesbakgrund gör honom mycket 
lämpad i rollen som lekmannarevisor. 
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Din yrkesbakgrund 
Har gått civilingenjörsprogrammet kemiteknik med fysik på Chalmers och har en teknologie 
licentiatexamen inom oorganisk kemi också från Chalmers. Har jobbat som forskare på 
AstraZeneca under en kortare period men jobbar nu som team leader i ett företag som jobbar 
med instrument inom materialforskning. Basen är avbildning med elektronmikroskop och de 
analytiska verktyg som finns som tillbehör. 

 
Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag spelade min mesta tid Wexiö RK och en kort period spelade jag i Spartacus RUFC. för att sen 
bli domare. I Wexiö var jag även mycket engagerad och delaktig i klubbens verksamhet. Har 
dömt rugby på internationell nivå i både 15 manna  och 7-manna inom FIRA (Rugby Europé) och 
nådde en ranking till b-divisionen. 

 
Varför kandiderar du och varför är du en bra kandidat till uppdraget? 
Med den här erfarenheten tror jag att jag kan bidra till att utveckla disciplinnämndens arbete och 
skapa en bättre förståelse för de beslut som tas och att de blir så rättvisa och rättssäkra som 
möjligt. Jag hoppas också att det kan bidra till sportens utveckling på ett positivt sätt. 

  

Joacim Gustafsson, Växjö 

Ordförande disciplinnämnden, 2025-2026 (omval) 

Wexiö Rugbyklubb 

Valberedningens motivering 

Joacim har under 2024 varit ordförande i Disciplinnämnden och varit 
mycket aktiv i att ta fram rutiner och struktur för nämndens arbete, något 
som tidigare till stor del saknats och inte efterlämnats från tidigare DN. Det 
har bidragit till att DN stabiliserat sitt arbetssätt och med Joacim som 
ordförande blir det kontinuitet från föregående arbetsår. 



Danderyd maj 2025   
 
 

13 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Din yrkesbakgrund 
Jag jobbar som mellanstadielärare i Göteborg och undervisar i matematik, NO och Hemkunskap. 
Jag har jobbat som lärare i 20 år och älskar att se barn och ungdomar utvecklas och lära sig för 
livet. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Min rugbyresa började med Linköpings RK 1998 och fortsatte via Troján till Göteborg 
Rugbyförening. I Göteborg, så har har jag varit ordförande i 20 år samt tränar både ungdomar 
och seniorer.  

Jag har engagerat mig nationellt tidigare genom att sitta i Valberedningen, jobbat med Profixio 
och arrangerat SM-veckan. Det senaste året så har jag suttit med i styrelsen för Rugby Väst och 
varit ledamot i Disciplinnämnden sedan 2022.  

 

Varför kandiderar du och varför är du en bra kandidat till uppdraget? 
Jag kandiderar som ledamot i Disciplinnämnden för att utvecklingsarbetet vi gjorde förra året var 
väldigt bra och jag ser fram emot att jobba med det. Jag har ett stort nätverk inom rugby Sverige 
och anser att det är en styrka att jag är involverad i både senior- och ungdomsrugby.  

 

  

Magnus Andersson, Göteborg 

Ledamot disciplinnämnden, 2025-2026 (omval) 

Göteborg Rugbyklubb 

Valberedningens motivering 

Magnus har haft olika uppdrag inom förbundet under lång tid vilket gör att 
han har en god kännedom om mycket och många personer. I 
Disciplinnämnden har han suttit sedan 2022 och bidrar på det sättet med en 
viss historik bakåt som har varit värdefull under det senaste året. 
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Din yrkesbakgrund 
Jag har bland annat arbetat inom äldreomsorg och LSS-verksamhet och de senaste åren i olika 
administrativa roller. Uppväxt i Södertälje där jag bott tills jag i vintras flyttade till Östergötland 
där jag nu bor med min familj. 

Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag kommer från en rugbyfamilj och spelade i Södertälje innan jag fick barn. För ett par sådan 
klev jag in i tränarrollen för att stötta min lillebror som spelade och jag är också utbildad domare 
och har dömt mest barn- och ungdomsmatcher samt varit linjedomare. 2022-2023 var jag 
involverad i Hammarby Rugbys barn- och ungdomsverksamhet som tränare, men numera gör 
min bostadsort att föreningsengagemang är svårt. 

Varför kandiderar du och varför är du en bra kandidat till uppdraget? 
Jag vill gärna bidra till svensk rugby på något sätt och utifrån vad jag bor och min livssituation 
passar ett uppdrag i disciplinnämnden bra. Jag tror att min bakgrund som domare kommer väl 
till pass och jag är en bra administratör. 

  

Rebecka Karlsson Mäkinen, Motala 

Suppleant disciplinnämnden, 2025-2026 (omval) 

Förening Hammarby IF Rugby 

Valberedningens motivering 

Rebeckas bakgrund som före detta domare kommer väl till pass i 
Disciplinnämnden där hon har varit ledamot sedan 2024 och hennes 
personliga styrkor i administration och struktur passar bra i en nämnd där 
hantering och bedömning ska vara likvärdig från fall till fall. Hennes 
avsaknad av nuvarande föreningsengagemang gör henne också till en 
neutral person vilket är en stor fördel i denna roll. 
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Din yrkesbakgrund 
Jag jobbar på SAAB som kvalitetsingenjör.  

 
Dina erfarenheter från rugby och annat föreningsliv 
Jag började spela skolrugby när jag var 10år, i Sydafrika. Som vuxen spelade jag för 

Villagers FC i Kapstaden. Jag flyttade till Sverige år 2004 och började direkt i Linköpings 

Rugbyklubb. År 2007 blev jag domare och år 2008 tränare i Linköpings Rugbyklubb. 

Mellan 2016-2019 satt jag som ordförande för Disciplinnämnden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael Rowley, Linköping 

Suppleant disciplinnämnden, 2025-2026 (nyval) 

Linköpings Rugbyklubb 

Valberedningens motivering 

Mikes omfattande bakgrund inom rugby, både som spelare, domare och 
tidigare ordförande för Disciplinnämnden gör honom till en ypperlig 
kandidat. Hans gedigna kunskap är en av hans styrkor som kommer väl till 
hands i denna nämnd.  
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Din bakgrund 
Jag heter Mimika Alexander och jag har spelat rugby sedan 2006 med några avbrott mot 

senare år på grund av att jag fick barn. Jag har även dömt (mest sidlinjen) sen 2016. 

Jag har spelat i Södertälje Rugbyklubb, Atilla, Berserkers, ett kort tag i Hammarby och är 

nu tillbaka i Södertälje där allt började.  

 
Varför kandiderar du och varför är du en bra kandidat till uppdraget? 
Har alltid sagt att även om jag inte spelar så vill jag vara delaktig i rugby på nåt sätt då 

det har varit en viktig del av mitt liv. 

 

 

 

Mimika Alexander 

Suppleant disciplinnämnden, 2025-2026 (nyval) 

Södertälje Rugbyklubb 

Valberedningens motivering 

Mimikas bakgrund som före detta domare och spelare kommer väl till pass i 
Disciplinnämnden. Hon är också aktiv i en klubb utan seniorlag vilket är en 
fördel som suppleant då hon inte är eller kan anses som jävig om hon 
behöver ersätta någon ordinarie.  


